


Forfaits Vols et Croisière

CROISIÉRISTE NAVIRE PORT DE 
DÉPART

CATÉGORIE DE 
CABINE

ITINÉRAIRE PORTS D'ESCALE Dates de départ 
de la croisière

Durée de la 
croisière

PRIX (Taxes, frais 
et frais portuaires 

inclus
De Montréal

Norwegian Cruise Line Norwegian Getaway New York BF balcon Bermudes Royal Naval Dockyard 1 juin, 2025 7 nuits 2 249 $

Carnival Cruise Line Carnival Celebration Miami BL balcon 
guarantie Caraibes Cozumel / Roatan / 

Costa Maya 16 février, 2025 7 nuits 2 259 $

Royal Caribbean Icon of the Seas Miami IF balcon infinite 
central park Caraibes St Martin / San Juan / 

Private Island Labadee 3 mai, 2025 7 nuits 3 039 $

P
ublié le : 7 janvier 2025 

CONTACTEZ VOTRE AGENT DE VOYAGES - VACANCESAIRCANADA.COM  

L’offre est valide du 6 janvier 2025 à 00 h 01 (HE) jusqu’à 23 h 59 (HE) le 9 février 2025. L’offre : Économisez jusqu’à 150 $ par personne sur la portion vol d’une nouvelle réservation d’un forfait Vols et Croisière sélectionné vers le Mexique, les Caraïbes, 
l’Amérique centrale et Hawaï, pour un voyage entre le 7 janvier 2025 et le 31 décembre 2025. Le montant par duo est établi selon deux personnes partageant une cabine. Le rabais s’applique au tarif de base du forfait seulement, avant les taxes, frais, 
suppléments, excédents, frais por tuaires et pourboires. Le rabais s’applique au premier et au deuxième passager uniquement. Un séjour minimum de 7 nuits est requis. Ne s’applique pas aux allers simples. Ne s’applique pas aux réservations de groupe. Ne 
peut être combinée à aucun autre rabais, offre, ou promotion, sauf indication contraire. Applicable sur les cabines Suites et de catégories supérieures avec Croisières MSC. Applicable sur les cabines avec balcon et de catégories supérieures avec tous les autres 
croisiéristes.1L’offre s’applique aux réservations de forfaits Vols et Croisière seulement effectuées avec Vacances Air CanadaMD. Les forfaits Vols et Croisière doivent être achetés par l’entremise d’un agent de voyages, sur le site www.vacancesaircanada.com, 
ou en appelant notre département des croisières au 1 866 529-2079. Toutes les composantes de la Promesse Croisière de Vacances Air Canada sont sous réserve de modifications et peuvent être modifiées en tout temps. Pour connaître toutes les conditions, 
visitez https://vacations.aircanada.com/fr/planifier-votre-voyage/infos-de-voyage/pourquoi-reserver-avec-nous.Sous réserve de disponibilité au moment de la réservation. Les conditions générales peuvent être modifiées sans préavis. Les prix sur notre site Web 
reflètent les réductions applicables et sont valides lors de l’achat de services le temps d’une même session. Les prix pourraient être différents si vous ouvrez ultérieurement une nouvelle session. Le prix final sera affiché au moment de la confirmation du 
paiement. Un supplément peut être appliqué pour les passagers voyageant seuls. MDTous les avis de marques de commerce de Vacances Air Canada et d’Aéroplan se trouvent à l’adresse https://www.aircanada.com/ca/fr/aco/home/legal/trademarks.html#/. 
Vols exploités par Air Canada ou Air Canada Rouge. Pour connaître les conditions générales applicables, consultez le site vacancesaircanada.com. Titulaire du permis du Québec no 702566. No d’enregistrement TICO R50013536 / W50013537. MDAéroplan et 
le logo d’Aéroplan sont des marques déposées d’Aéroplan Inc. MDVacances Air Canada est une marque déposée d’Air Canada, utilisée sous licence par la société en commandite Touram. 1440, rue Sainte-Catherine Ouest, bureau 600, Montréal (QC), H3G 
1R8. 5925 Airport Road, Suite 700, Mississauga, ON, L4V 1W1.

MARKETING INSERT BANNER HERE
2550 x 828

NOTES

BONUS 200$ de 
rabias par couple!  

(deja inclus )

CRUISE PROMISE BANNER



Flight & Cruise Packages

CRUISE LINE SHIP DEPARTURE 
PORT

STATEROOM 
CATEGORY ITINERARY PORTS OF CALL Cruise Departure 

Date
Cruise 

Duration

PRICE         
Taxes, Fees & 
Port Expenses 

Included

From Toronto

Norwegian Cruise Line Norwegian Getaway New York BF balcony Bermuda Royal Naval Dockyard June 1, 2025 7 nights $2,239

Carnival Cruise Line Carnival Celebration Miami BL balcony 
guarantee Caribbean Cozumel / Roatan / 

Costa Maya February 16, 2025 7 nights $2,239

Royal Caribbean 
International Icon of the Seas Miami

IF infinite 
central park 

balcony
Caribbean St Martin / San Juan / 

Private Island Labadee May 3, 2025 7 nights $2,989

From Vancouver

Norwegian Cruise Line Norwegian Getaway New York BF balcony Bermuda Royal Naval Dockyard June 1, 2025 7 nights $2,479

Carnival Cruise Line Carnival Celebration Miami BL balcony 
guarantee Caribbean Cozumel / Roatan / 

Costa Maya February 16, 2025 7 nights $2,529

Royal Caribbean 
International Icon of the Seas Miami

IF infinite 
central park 

balcony
Caribbean St Martin / San Juan / 

Private Island Labadee May 3, 2025 7 nights $3,329

From Halifax

Norwegian Cruise Line Norwegian Getaway New York BF balcony Bermuda Royal Naval Dockyard June 1, 2025 7 nights $2,389

Carnival Cruise Line Carnival Celebration Miami BL balcony 
guarantee Caribbean Cozumel / Roatan / 

Costa Maya February 16, 2025 7 nights $2,529

Royal Caribbean 
International Icon of the Seas Miami

IF infinite 
central park 

balcony
Caribbean St Martin / San Juan / 

Private Island Labadee May 3, 2025 7 nights $3,399

Issued: 
January 7, 2025

MARKETING INSERT BANNER HERE
2550 x 828

NOTES

BONUS $ 200 off per 
couple ! ( already 
included in price )

BONUS $ 200 off per 
couple ! ( already 
included in price )

BONUS $ 200 off per 
couple ! ( already 
included in price )

CRUISE PROMISE BANNER

CRUISE PARTER BANNER

CONTACT YOUR TRAVEL AGENT - AIRCANADAVACATIONS.COM

Offer valid between January 6, 2025, at 12:01 a.m. ET until February 9, 2025, at 11:59 p.m. ET. Offer: Save up to $150 per person on the flight portion of new bookings of select Flight & Cruise packages to Mexico, the Caribbean, Central America and 
Hawaii for travel between January 7, 2025, and December 31, 2025. Per pair amount is based on two people sharing a cabin. Discount is applicable on the base price of the package only excluding surcharges, charges, taxes, fees, port charges and 
gratuities. Discount applies to first and second guests only. A minimum 7-night stay is required. Not applicable to one-way flights. Not available for group bookings. Cannot be combined with any other offer, discount, or promotion, unless otherwise specified. 
Applicable on Suites and higher for MSC Cruises. Applicable on Balcony and higher for all other cruise lines.1Applicable to bookings of Flight & Cruise packages made through Air Canada Vacations®  only. Flight & Cruise packages must be purchased 
through a travel agent, on www.aircanadavacations.com, or by calling our Cruise Department at 1-866-529-2079. All the components of Air Canada Vacations' Cruise Promise are subject to change without notice and can be modified at any time. For full 
terms and conditions, visit https://vacations.aircanada.com/en/plan-your-trip/travel-info/why-book-with-us. Subject to availability at time of booking. Terms and conditions are subject to change without prior notice. Prices on our website reflect applicable 
reductions and are valid if you purchase services in the same session. If you log off our website, prices may be different the next time you log on. Final prices will be displayed before confirming your payment. A supplement may apply for passengers travelling 
alone. ®All Air Canada Vacations and Aeroplan trademark notices can be found here: https://www.aircanada.com/ca/en/aco/home/legal/trademarks.html#/."Flights operated by Air Canada or Air Canada Rouge. For applicable terms and conditions, visit 

Canada, used under license by Touram Limited Partnership. 1440 Ste Catherine St West, Suite 600, Montreal, QC, H3G 1R8. 5925 Airport Road, Suite 700, Mississauga, ON, L4V 1W1.


